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Jeg har spillet golf siden 1991, hvor jeg startede i Kalø Golfklub. Efter få år der, kom jeg i bestyrelsen og 
startede med begynderudvalget, hvor nye golfspillere i massevis (et enkelt år med over 300 nye, som også 
blev fordelt til andre klubber) skulle igennem systemet, En uddannelse, som var noget mere omfattende 
end i dag.  

Jeg deltog også i turneringsudvalget, hvor jeg bl.a fik udviklet en ny form af Invitationsturnering på 27 
huller, hvor styringen af denne foregik via regneark. Alt dette var fra før golfbox , turneringsmoduler og 
anden teknik. Men grundsystemet føres videre den dag i dag.  

Samtidig havde jeg i en del år ansvaret for opsætning af klubbens klubblad med et par afsluttende år som 
formand. Alt i alt ca. 13 år bestyrelsesarbejde. 

  
Det meste af 2010 blev af personlige årsager brugt her i Norddjurs Golfklub, hvor jeg så blev medlem 
senere dette år.  

Jeg har siddet i bestyrelsen siden januar 2013. Her har jeg stået for klubbens turneringsudvalg og været 
med fra opstarten af golfbox med både kurser osv. Jeg laver klubbens skilte, (opsætning og klar til tryk, for 
at spare penge) for sponsorafdelingen.  

Jeg har også klubhusudvalget, samt er medlem af kommunikationsudvalget, er med i MerGolf-gruppen 
samt uge 34 udvalget.  

Shoppen køres overordnet af Inge-Lis og undertegnede.   
Da det for alle i bestyrelsen er en arbejdende bestyrelse, er der mere end rigeligt at lave, men det er et 
spændende job at udføre.  

Jeg føler stadig, jeg har noget at give videre af og derfor genopstiller jeg, hvis vedtægterne tillader det.  

 


